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REFERANSE  ARKIVNR JOURNALNR DATO 

   21.11..2019 

 

Sak nr.:  

25/19 GODKJENNING AV INNKALLING 

 

Vedtak: 

Innkallingen godkjennes  

26/19 REFERAT FRA MØTE 19.09.2019 

 

 

Vedtak: 

Referatet godkjennes.   
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Sak nr.:  

27/19 TILBAKEMELDINGER 

Elever: Har ikke hatt så mange møter. Har diskutert et større behov for sykkelstativ. Flere og 

bedre. Kan trenge flere stativ til sparkesykler. Volleyball – mange bruker banen som 

sandkasse. Kanonballturnering – har lyst å arrangere. Talentkonkurransen til sommeren: 

Flere trinn kan være med. Tegnekonkurranse i desember. Veldig kjekt med Åpen dag. Liker 

veldig godt å holde på med ting, ikke bare skrive. Elever har skrevet stygge ting på en white-

board. Elevene lurer på hvem som tar saken videre?  

Rektor: Ny skole: ny informasjon legges på hjemmesiden. Elevundersøkelsen på 6. og 

7.trinn skal tas i november. Vi går gjennom resultatene på første møte til våren. Det samme 

gjelder foreldreundersøkelsen på 3. og 6.trinn. 

Foreldre: FAU har brukt mye av siste møte til «Åpen dag». Bare positiv opplevelse, gode 

tilbakemeldinger. Veldig bra med mulighet til Vipps. Elevene bidro veldig godt. 

Dugnadsånden var virkelig tilstede. Godt i gang med trafikkvakt-ordning. Innspill fra DS: 

Plassering av vakter. Størst effekt er at man ser en person med refleks-vest.  

Ang. 17.mai. Bydelsutvalget jobber med saken, vi venter på innspill fra dem.  

Foreldre som går tur på ettermiddag/kveld oppfordres til å ta turen gjennom skolegården for å 

se til. For dårlig belysning i skolegården.  

Politiker: -  

Pedagogene: Prosjekter, utviklingssamtaler, SEFAL-utdanning. De fleste lærerne hadde en 

fin opplevelse med «Åpen dag». Det pedagogiske opplegget var veldig bra. Travelt å gjøre 

noe for første gang. Noen klasser startet en uke før. Nå planlegges det til jul. 

Andre ansatte: Hadde en veldig fin Hei verden-uke. Hadde åpent hus på dagtid, fungerte 

veldig bra. Ser fram til desember, kongeparken, pepperkakebyen osv.  

 

Vedtak: 

Tilbakemeldingene tas til orientering.  

28/19 Budsjettkontroll september 2019 viser et forbruk på 98% og 97,6% for oktober. 

 

Vi mener å ha god kontroll på økonomien.  

Ser vi på utgifter på lønn, viser dette at vi øker noe fra høsten.  

 
 

Vedtak: 

Saken tas til orientering 
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Sak nr.:  

29/19 Fagfornyelsen 

Nye læreplaner skal innføres fra høsten 2020. Skolene forbereder seg til å ta i bruk planene 

fra høsten 2020. I dette arbeidet jobber bydelene sammen, og vi får støtte fra 

Fagfornyelsesteamet.  

Rektor legger fram framdriftsplanen for dette arbeidet, samt forteller litt om hovedtrekkene i 

de nye planene.  

 

 
Felles fagsamlinger i bydelen til våren. Uke 4, 7 og 10 

Bruke tid på skolen, PU-tid for å bli kjent med planene.  

 

Vedtak: 

Saken tas til orientering 

30/19 Resultater på nasjonale prøver 5.trinn 2019 

 

Engelsk: 

 
Lesing: 

 
Regning: 

 
 

 

 

Avgangselever: 

Engelsk: 

 
Lesing: 
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Sak nr.:  

Regning: 

 
 

Vi er veldig fornøyd med resultatene. Vi har som mål å ha flere elever på nivå tre enn målet 

til Stavanger kommune, som er 30%. Vi har svært mange elever som holder et høyt nivå på 

disse kartleggingene.  

I oppfølgingen videre, ser vi på resultatene på den enkelte elev, og følger opp disse. Dette tas 

opp med elevens foresatte. 

 

 

Vedtak: 

Saken tas til orientering 

31/19  Eventuelt 

 

 

 


